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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Boxmeer Centrum 
Datum: 11 maart 2025 
Aanvang: 19.30 uur 
Locatie: Parochiehuis, Van Sasse van Ysseltstraat 8, Boxmeer      
 
Aanwezig: 
Eric Maes, Ton van Vliet, Dorien Schrijen, Harry Flaton, Koen Strik, Nelly Verheijen. 
                                                
   
1. Opening 

Eric opent vergadering met een welkom aan allen. 
 

2. Welkom/ kennismaking dhr. Ton van Vliet. 
Ton heeft aangegeven in een bestuursfunctie van de wijkraad en woont deze 
vergadering bij ter kennismaking met het bestuur. 
We stellen ons allemaal voor en Eric geeft wat informatie aan Ton over de gang van 
zaken van de wijkraden. 

 
3. Ingekomen stukken (zie bijlage) 

- WIU-uitslag komt eind van de maand. De aandachtspunten die wij in december 2024 
hebben doorgegeven via WIU zijn in behandeling en naar verwachting zal daarover 
begin april uitsluitsel komen. Zodra bekend is, stellen wij de betrokkenen hiervan op 
de hoog 

- Informatieavond energietransitie Groene Rekenkamer. In eerste instantie op website 
geplaatst, maar ingetrokken.  
De afspraak binnen ons bestuur is dat wij geen commerciële, politieke meldingen op 
onze website plaatsen. Per vergissing is het bericht over energietransitie toch op de 
website geplaatst, maar direct nadat we dit ontdekten weer verwijderd. 
De overige ingekomen stukken worden via agenda besproken. 

 
4. Verslag vorige vergadering 27 januari 2025 

Het verslag wordt goedgekeurd en kan op website geplaatst worden. 
  
5. Voortgang geveltuintjes. 

De aanleg van de geveltuintjes is in gang gezet, maar er moet nog gewacht worden op 
een handtekening van een eigenaar van een van de panden, die blijkbaar moeilijk te 
bereiken is. Lukt dit op korte termijn niet, dan wordt gestart zonder zijn pand. 
Harry sluit dit kort met de Gemeente, Anke van der Hulst.  
Inmiddels zijn ook de centrumondernemers en Vastgoedeigenaren gestart met 
eenzelfde plan met als doel het centrum te vergroenen. 

        
6. Voorbereiden bewonersbijeenkomst 16 april  

Het was de bedoeling om de wijkagent voor deze bestuursvergadering uit te nodigen. Hij 
is echter verhinderd. Koen heeft de wijkagent uitgenodigd voor de bewonersvergadering 
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van 16 april, maar nog geen reactie ontvangen. Neemt op korte termijn contact met hem 
op.  

       Alternatief: 
Projectmanager Patrick Buys (Gemeente) uitnodigen om ontwikkelingen in het 
centrum te komen uitleggen.  
Gebiedsmakelaar, Jacqueline van Kempen uitnodigen om een uitleg te geven over 
het burgerinitiatief.   
Eric neemt contact op, mocht de wijkagent verhinderd zijn op 16 april. 
Agendapunt bewonersvergadering: kascommissie 

 
 6.   Koningsdag 

o Diana Bodde (Wijkraad Noord) heeft in samenwerking met Sociom het initiatief 
genomen om activiteiten te organiseren op Koningsdag. Hiervoor heeft zij aan de 
wijkraden een bijdrage van € 50,00 per wijkraad gevraagd, met onderbouwing van 
financiën. Hiermee gaan we akkoord. Een leuk initiatief en fijn dat er op Koningsdag  
weer wat te doen is in Boxmeer.  
  

7. Diverse uitnodigingen:  
o Aan de uitnodiging van Mooiland om op 24 april deel te nemen aan de infomarkt, 

geven we geen gehoor. 
o Aanstaande zaterdag 15 maart vindt in Sambeek de herdenking plaats van 80 jaar 

bevrijding. Alleen Koen zou wellicht in de gelegenheid zijn hierbij aanwezig te zijn. 
Mocht het niet lukken dan meldt hij ons af. 

             
8. Speeltuin Carmelietenstraat. 

o Het verzoek van enkele omwonenden van de Carmelietenstraat Oost om het 
speeltuintje daar te veranderen, toegankelijker te maken, ook voor kleinere 
kinderen, is doorgegeven aan de Gemeente. 
Dit speeltuintje is opgenomen in het reguliere onderhoudsschema van de 
Gemeente en staat voor 2027 geagendeerd. Om die reden kan er dan ook geen 
subsidie verstrekt worden via burgerinitiatief. Een van de bewoners geeft aan dat 
het misschien meegenomen kan worden bij de herinrichting van de Julie 
Postelsingel.  
Eric heeft hierover contact gehad met de desbetreffende bewoner. Zij vindt het 
erg jammer, maar heeft begrip voor de uitleg.  

 - Gemeente in onderhoud staan voor 2027. Het idee van Romy van der Leest en haar 
 
9. Verslag voorzittersoverleg. 

Eric heeft het goedgekeurde verslag van het voorzittersoverleg gemaild. 
Enkele onderwerpen: 

o DSI:  
Deze zijn toegezegd. Er zijn 5 locaties uitgezocht (Burg. Verkuylstraat, ROC/ 
Steenstraat, Metworstrotonde richting Steenstraat/ ter hoogte klooster/ 
Koortsraat, kapsalon Gijsbers, Berkvens/) Het is de bedoeling dat we de DSI zelf 
plaatsen en rouleren gedurende het jaar. Hiervoor is het noodzakelijk dat we een 
ladder aanschaffen. 

o Er wordt een extra datum ingepland voor de AED-cursussen. De lopende data 
zijn volgeboekt. 

o De veiligheid Graafseweg moet aangepakt worden voordat het Schilderspad 
wordt afgesloten.  

o Voor het vaststellen van een woonwagen locatie gaan de wijkraden criteria 
opstellen waaraan deze locatie zou moeten voldoen. Wooncoöperatie Mooiland 
gaat de verdere inrichting uitvoeren.  
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o De gezamenlijke bijeenkomsten van de wijkraden van gemeente Land van Cuijk 
gaan stoppen, omdat de voorzitter gaat stoppen en er geen vervanger is. Heel 
jammer.  

 
10. Voortgang website/ flyer gezamenlijke wijkraden. 

o Flyers: 
 De evaluatie hiervan vindt plaats na de tweede uitgave (september 2025) Wij 
moeten gaan nadenken over de inhoud van de flyer. Het blijkt moeilijk om steeds 
nieuws te bieden.  
De bedoeling was dat er per wijkraad 2 personen zitting zouden hebben in de 
redactie, Dat blijkt niet te lukken, zodat de bezetting van de redactie kwetsbaar is.  
o Het zou fijn zijn als de onze oude website z.s.m. overgezet wordt naar de 

nieuwe. Dat zou op korte termijn moeten kunnen. Er wordt nog een fotogalerij 
gemaakt waarin alle foto’s komen te staan. De indeling wordt bij alle wijkraden 
uniform. Ook de huisregels worden op de website geplaatst.  
Op jaarbasis zijn de kosten ± € 225,00. Wij houden de huidige e-mailadressen 
info@ en voorzitter@ 
De algemene website van de gezamenlijke wijkraden wordt: info@redactie@en 
aed@, die via Eric lopen.  

 
11 Wat verder ter tafel komt/ sluiting 

o Op 11 februari 2025 heeft er een bijeenkomst mobiliteitsplan Land van Cuijk 
plaatsgevonden. In de maand april wordt er een inloopavond georganiseerd 
hierover. De Burg. Verkuylstraat/ Julie Postelsingel worden 30km zone. De 
realisatie ervan begint in 2026.  

o Op 10 oktober bestaat de Wijkraad Centrum 20 jaar! Een reden om hier extra 
aandacht aan te besteden?   

11.  Rondvraag:  
o Harry: 

        PLUS vertrekt, komt Nettorama voor in de plaats per 1 april. 
             Op de plaats van de voormalige shoarmazaak Cleopatra komen woningen. 
             Het Carmelhof project nadert zijn einde. Daarna wordt Titus Brandsmaplein  
             Heringericht.   

        
Sluiting: 
Volgende vergadering dinsdag 22 april 2025. 
 
   
 
 
 
 
 
 
   


